
S C H R I F T E L I J K E  V R A G E N         
Datum: 28-01-2024 
Deze schriftelijke vragen gaan over: Alarmploeg   
Gesteld door de fractie van:               

 
Inleiding:  
Tijdens commissies, raadsvergaderingen, de kadernota en begroting heeft Fractie Pastoor 
aangegeven dat een alarmploeg een ontbrekend geheel is in het kader van veiligheid en 
zekerheid van onze gemeente. Wij hebben dit in onze raadsperiode meermaals naar voren 
gebracht en wij zijn van mening dat dit jaar, na de start van 2024, voordat het seizoen 
begint, geregeld moet zijn.  
 
Wat is de aanleiding? 
Op dit moment heeft de gemeente geen alarmploeg. Dit kan tot levensbedreigende situaties 
leiden. Op dit moment moeten alarmploegen vanuit de regio ons ondersteunen. Daarnaast is 
de risico-inventarisatie geweest waaruit blijkt dat er behoefte is aan een ondersteunende 
repressieve dienst. De burgemeester heeft aangegeven op 1 november 2023; ‘dat er wat 
beren op de weg lagen. Met elkaar zouden we er wel uit komen, incidentele en structurele 
middelen zijn ook op te lossen. Separaat met een raadsvoorstel komen, of bij de kadernota.’ 
 
Vragen: 

1. In hoeverre zijn de beren op de weg opgelost? Zal er een apart raadsvoorstel komen 
voor eventuele incidentele middelen en een eventuele structurele vraag bij de 
kadernota? (de woorden van het College van B&W) 
Met andere woorden, in hoeverre zijn de gesprekken gevorderd? Waar lopen de 
gesprekken op vast, of krijgt de raad binnenkort een voorstel? 

2. Bent u het met ons eens, dat dit een dusdanig belangrijk onderdeel / asset is voor 
onze gemeente, dat ondanks dit een ruimtevraag in de begroting kan zijn, het 
onmisbaar is, ondenkbaar bij het ontbreken hiervan is en van levensbelang kan zijn 
voor onze inwoners, dieren en toeristen? 

3. Bij een eventuele incidentele en/of structurele ruimtevraag, heeft u rekening 
gehouden met de verhoging van de toeristenbelasting jl. bij de begroting? 

4. Bent u het met ons eens, dat de kadernota eigenlijk te laat is (het seizoen is dan 
begonnen) en de begroting hierna (na het seizoen) ook?  

5. Kunt u aangeven, wat nu nog ontbreekt in de vraagstelling om dit zo spoedig 
mogelijk te regelen? 

 
Toelichting: 
Fractie Pastoor wilt graag zo snel (als) mogelijk zien, dat dit (ontbrekende) onderdeel 
geregeld is voor onze inwoners. Liever vandaag dan morgen. 
 
Ondertekening van de fractie(s):                  
Michel Pastoor 


